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Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden föreslås besluta att lämna följande yttrande: 

Sammanfattning 
Skolinspektionen inledde under hösten 2023 en tillsyn av Bellevue gymnasium i Malmö 
kommun och beslutade den 12 juni 2024 att förelägga Malmö kommun med stöd av 26 
kap. 10 och 27 §§ skollagen (2010:800).   

Av föreläggandet framgår att Malmö kommun, senast den 12 november 2024, ska ha 
vidtagit åtgärder avseende påtalade brister och skriftligen redovisa dessa till 
Skolinspektionen. Föreläggandet rör tre områden:   

1. Se till att individuella studieplaner för elever på 
introduktionsprogram i de fall det är aktuellt innehåller uppgifter om 
insatser som är gynnsamma för elevens kunskapsutveckling och som 
ingår i elevens utbildning.    

2. Se till att individuella studieplaner för elever, i de fall det är aktuellt 
innehåller uppgifter om att eleven följer ett reducerat program.  

3. Se till att utbildningen på introduktionsprogram bedrivs i en 
omfattning som motsvarar heltidsstudier om det inte finns särskilda 
skäl att minska utbildningens omfattning för en elev som begär det.  

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har vidtagit åtgärder på samtliga punkter i 
Skolinspektionens föreläggande. 

Yttrande 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har vidtagit åtgärder på samtliga punkter i 
Skolinspektionens föreläggande. I bilaga 1 framgår nämndens skriftliga redovisning av 
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föreläggandet enligt den blankett som bifogades föreläggandet. Det framkommer av 
redovisningen att de tre områden som utpekats som bristområden har bearbetats och 
åtgärdats. Skolan har gått igenom samtliga elevers individuella studieplaner och sett till 
att de innehåller gynnsamma insatser i de fall där det är motiverat. För de elever som 
följer ett reducerat program har detta noterats i de individuella studieplanerna. 
Huvudmannen har genom stickprov förvissat sig om att eleverna studier bedrivs i en 
omfattning som motsvarar heltid om det inte finns särskilda skäl att minska studiernas 
omfattning.  

 

Ordförande Juan-Tadeo Espitia  

Förvaltningsdirektör Anneli Schwartz 
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